
 Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre školstvo a šport zo dňa 12. 04. 2007 
 
Prítomní : podľa prezenčnej listiny 
 
Program  
 
1. Otvorenie 
2. Návrh dotácií finančnej komisie a kultúrnej komisie 
3. Veľkonočný futbalový turnaj 
4. Rôzne 
5. Diskusia 
6. Záver 
 
 
Predsedkyňa komisie pre školstvo a šport Mgr. Mária Imrichová privítala všetkých členov 
komisie.   
 
K bodu 2  
 
Starostka p. Keltošová informovala o žiadostiach a pridelených dotáciách na rok 2007 
Komisia berie správu na vedomie a  žiadosť FC Lamač o dotáciu 
 
p. Petáková informovala, že stolnotenisový oddiel nedostatočne využíva telocvičňu, Z tohto 
dôvodu komisia prijala návrh aby finančný príspevok vo výške 20 tisíc Sk sa prerozdelil pre tri 
kluby – hokejbal,  GOJU karate, bedmintonový oddiel  
komisia súhlasí 
 
komisia odporúča miestnemu úradu aby zabezpečil spoluprácu hokejbalového klubu so ZŠ. 
 
K bodu 3 
 
p. Imrichová informovala o Veľkonočnom turnaj vo futbale, ktorý sa uskutoční v dňoch  13. – 
15.4. 2007. V piatok je slávnostné zahájenie a zápasy v sobotu zápasy a v nedeľu semifinálové 
a finálové zápasy a kultúrny program pre deti. 
Komisia berie správu na vedomie 
 
K bodu 4 
 
p. Imrichová informovala o predloženom návrhu agentúry AHA   projekt „Detský čin roka“  - 
uzávierka je do 30.6. 
ďalej informovala,  že boli schválené navyše finančné prostriedky vo výške 50 tisíc Sk k 30 
výročiu založenia ZŠ na Malokarpatskom námestí. 
 
K bodu 5 
 
p. Ocilková informovala o spracovaní návrhu Konto Orange na vypracovanie projektu atletickej 
dráhy školského ihriska a rekonštrukciu antukovej dráhy, uviedla, že uzávierka projektu je júli. 



Komisia berie správu na vedomie 
 
p. Petáková informovala o zápise detí do MŠ v školskom roku 2007/2008 
Komisia berie správu na vedomie 
 
Komisia odporúča zriadiť k septembru 2007 ďalšiu triedu MŠ vzhľadom na počet prihlásených 
detí 
 
Komisia KŠŠ zabezpečí ďalší ročník akcie“ Na kolesách proti rakovine“ 
 
Na rokovaní komisie sa zúčastnili rodičia detí MŠ na Zlatohorskej ulici. Rodičia poďakovali p. 
starostke za doterajšiu spoluprácu  bola tiež  dohodnutá ďalšia spolupráca so ZŠ a MÚ Lamač.  
p. starostka informovala v tejto súvislosti  o stretnutí so zástupcami  rodičov MŠ. 
 
Po prerokovaní všetkých bodov programu bolo rokovanie komisie  ukončené. 
 
Zapísal : Ivan Kovačovič – tajomník komisie 

   
 

Overil  : Mgr. Mária Imrichová v.r.       


